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Z A P I S N I K 
 
 

sa  19.  sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra održane dana  05. studenog 2007. godine, u 
sali Gradske vijećnice  u Supetru, Vlačica br. 5, s početkom u 18,00 sati. 
 
NAZOČNI: dr. Andrija Buljević,  mr. sc. Milan Glavaški, dr. Marko Stazić, Ivica Caglević, 
Frane Domančić, Lovrenco Vladislavić,  dr. Milan Šlender, Šimica Dragičević, Siniša 
Cvitanović i Juraj Krstulović, dr. Branko Jašić, Nikola Sinovčić.   
 
ODSUTAN: Petar Glušević 
 
OSTALI NAZOČNI: Ante Kirigin, Mate Jakšić, Ante Muth, Mirko Jakšić, Goran Tenžera, 
Mirjana Mihovilović, Marija Jakšić, Ivica Vranjičić, Ivan Bjažević,  Vušković Vedran, Mate 
Martinić, ðuro Roso, Sergij Rendić i  Irena Derado. 
 
Uvodnom rječju predsjednik Gradskog vijeća Grada Supetra dr. Andrija Buljević je pozdravio 
sve nazočne vijećnike i ostale prisutne, te je nakon prozivke  utvrñeno  da je nazočan dovoljan 
broj vijećnika za donošenje pravovaljanih odluka tj. deset  članova Gradskog vijeća a ostala dva 
vijećnika su pristigla netom nakon početka sjednice. 
Predsjedavajući je zatim dao na glasovanje dnevni red sa prijedlogom, da se u odnosu na 
dostavljeni tekst dnevnog reda izvrši zamjena, tj.  peta točka bi bila  treća točka dnevnog reda, 
što je nakon glasovanja jednoglasno prihvaćeno, tako da  dnevni red glasi: 

 
 

DNEVNI RED: 
 

1. Verifikacija zapisnika sa 18.  sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra održane dana  10. 
kolovoza  2007. godine. 

2. Viječnićka pitanja. 
3. Informacija o inicijativi za osnutak samostalne ustanove Doma zdravlja u Supetru, 

njegovim izdvajanjem iz sadašnjeg ustroja 
Izvjestitelj: dr. Milan Šlender 

4. Raspravljanje i usvajanje: 
- „Izvješća o  ostvarivanju primitaka i izdataka  po Proračuna Grada Supetra za 2007. 

godinu tijekom  razdoblja od 01-06 mjeseca“ 
- „Izvješća o ostvarivanju primitaka i izdataka po Proračunu Grada Supetra za 2007.   

godinu tijekom razdoblja od 01-09 mjeseca“ 
        Izvjestitelji: Ante Kirigin i Mirjana Mihovilović 

5. Raspravljanje i  zauzimanje stavova po donesenom nalazu o obavljenoj Reviziji 
poslovanja Grada Supetra po Proračunu za 2006. godinu, obavljene od strane Državnog 
ureda za reviziju, Područni ured Split. 

Izvjestitelj: Ante Kirigin i Mirjana Mihovilović 
6. Razmatranje i donošenje Odluke o prijedlogu „Supetar“ d.d. za izmjenu Sporazuma o  

      rješavanju meñusobnih odnosa  potpisanog izmeñu Grada Supetra i „Supetar“ d.d.  od    
      mjeseca listopada 2003. godine. 

7. Razmatranje i davanje suglasnosti na odluku Upravnog vijeća Dječjeg vrtića „Mrvica“ u 
Supetru o imenovanju osobe ravnatelja. 

Izvjestitelj: Predsjednik odbora za izbor i imenovanje dr. Branko Jašić 
 

         
AD 1. 

 
Jednoglasno se verificira  zapisnik sa 18.  sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra održane 
dana  10. kolovoza 2007. godine , u tekstu u kojem je dan na potvrdu, bez primjedaba. 
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AD 2. 
 
Š. Dragičević:“Što je sa Prostornim planom, na prošloj sjednici je rečeno da će do iduće 
sjednice biti pripremljen prijedlog PP, sa deponija još uvijek dimi, branje maslina je 
„nemoguća misija“ “, na što je nadodao i vijećnik B.Jašić primijetivši da su dostavljene velike 
količine materijala na što je sigurno uložen trud, ali se sve točke dnevnog reda odnose samo 
na rutinska pitanja, nema bitnih točaka, Veli plac, Prostorni plan, Športska dvorana?“  
I. Vranjičić:“PP, stanje u odnosu na zakon koji je nastupio od 01.10.07. , naš PP će se trebati 
ponavljati, javna rasprava, koncem studenog ili početkom prosinca, cijela procedura do 
suglasnosti Ministarstva bi mogla trajati do mjeseca svibnja 2008. godine. Činjenica je  da se 
od 01.01.08. godine stavlja van snage PP otoka Brača a do 30.03. 2008. bit će na snazi 
postojeći Detaljni plan. Stranke će trebati uputiti na ishoñenje suglasnosti ali s obzirom na 
stanje istih, problem usklañenosti odnosno neusklañenosti istih sa GUP-om, mislim da to neće 
biti moguće, te će isti stupiti van snage 30.03.08. Odmah početkom godine, budući Zakon 
dozvoljava mogućnost paralelnog rada na više Prostornih planova različitog nivoa, treba 
pristupiti izradi prijedloga koji se  planovi hoće raditi i ući u izradu Urbanističih planova. 
Prolongiranja su vezana i za Županijski PP, koju digitalnu podlogu još nismo dobili.“  
B. Jašić:“ Neke općine su već donijele PP, konkretno Selca, općina koja ima manje 
mogućnosti pa su odradili, kolika je krivica Uprave Grada? Jedan smo od rijetkih gradova 
koji nije donio Plan, što predlažete da se to što efikasnije riješi?“ 
I. Vranjičić: „ U Gradu samo ja radim na PP, predložio sam na sjednici Poglavarstva s 
obzirom na činjenicu da se radi o problematici koja je multidisciplinarna, strahovito veliki 
aspekt regulative mora se baviti, treba razmišljati o tome da se unutar sustava Gradske uprave 
definira radno mjesto referenta ili stručnog suradnika u tom dijelu, da li treba uzeti studente 
arhitekture ili slično. Iza PP kreće čitav paket Urbanističkih planova, za koje ja realno 
gledano ne znam tko će ih odraditi. S druge strane kako nam se pokazuje po projektima i 
drugim stvarima, činjenica je da je teško pogoditi posao i dati nekome da to odrañuje koji 
skoro pa ne  poznaje problematiku na terenu te da odradi točno kako očekujemo. Npr. imate 
DPU „Vojalo“ u kojem se stalno pojavljuju tehničke greške i ispravljanja. Pokušavali smo 
učiniti maksimum u odnosu na ŽPP, računali smo da ćemo u odreñenom vremenu završiti, i 
ŽPP je u svom dijelu dosta kasnio, za neka rješenja koja su bila dana sa naše strane u ŽPP 
došlo je do promjena tako da smo nešto dobili a nešto izgubili, činjenica je da u odnosu na 
stupanje novog Zakona i stupanja ŽPP na snagu, postoji odreñena obveza da planovi koji su 
već doneseni da se usklade sa ŽPP. “ 
B. Jašić:“ Kako vi sad izlažete, a ako se i dalje budete iscrpljivali, onda taj Plan nećemo 
donijeti nikada.  Donesimo neku odluku, nañimo nekog čovjeka i načina da to što efikasnije 
rješimo, ako to budete sami radili očito da imamo „vrzino kolo“. 
I. Vranjičić:“ Ja sam rekao Gradonačelniku da ću ja ovaj Plan dovesti do kraja a za dalje 
neznam.“ 
Š. Dragičević:“Vranjičić zapravo predlaže da treba uposlenik koji bi se bavio isključivo 
prostornim planiranjem, mislim da je situacija jako ozbiljna i reflektirat će se na prihod 
proračuna i život u gradu.“ 
I.Vranjičić:“ Natječaj za izgradnju školske športske dvorane je ponovljen tri puta; prvi 
natječaj je pristigla jedna ponuda te je trebalo ponoviti natječaj, na drugi natječaj su se javile 
dvije firme sa ponudom izvan natječajnog okvira, te je nakon trećeg natječaja u kojem su 
pristigle dvije ponude koje su odgovarale uvjetima natječaja i izabrana je firma MP Beton 
d.o.o. iz Solina, a nadzor po rezultatima natječaja će izvoditi IGH d.d. iz Splita. 
Gradonačelnik: Za napomenuti je da su radovi ugovoreni po sistemu „ključ u ruke“ tako da 
nema odstupanja od ponude odnosno cijene.“ 
 M. Šlender:“U konačnosti čija je dvorana?“ 
Gradonačelnik:“ U projektu sudjeluju Ministarstvo mora, turizma prometa i razvitka, 
Županija Splitsko dalmatinska i Grad Supetar. Moći će se koristiti svi grañani, Srednja i 
Osnovna škola. Podrumski prostori se predviñaju za rad odnosno smještaj udruga koje djeluju 
na području Grada Supetra. 
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Inače, u Gradu se izvode veliki radovi kao oni  u luci koji bi trebali biti dovršeni do 15. 06. 
2008. godine, isto tako rasvjeta i voda je na tom dijelu vrlo loše riješena pa će se i to riješiti. 
Raspisan je natječaj za kolektor, za asfaltiranje ulica koje su rañene u proljeće, nastavljaju se 
radovi na šetnici „Banj“ i rješava se infrastruktura, vrše se radovi odvodnje otpadnih voda u 
ulici „Put Vele luke“ koji radovi su sklopljeni sa K.D. Grad d.o.o., ugradnja hidrauličnih 
stupova u svrhu regulacije prometa na Rivi i dr. 
Sa hotelskom kućom „Svpetrvs hoteli“ d.d. smo imali nekoliko susreta, nebrojeno puta smo 
uputili pozive  i za ovaj tjedan je zakazan sastanak. Rečeno je da Sporazum koji je ponuñen 
od strane Grada bi Hotel trebalo prihvatiti i vidjet ćemo da li će se taj sastanak održati. „ 
 
I.Caglević: “ …Govori se da će brodi ići iz Rive a u Rivu će se vezivati jahte…Nikada se 
marine ne grade u starom portu, to je jedino što imamo u našoj Rivi, taj Stari porat. Marine se 
grade u nove porte, pogledajte malo okolo…“ 
Gradonačelnik: „O tome se još ništa ne govori,  Prostornim planom se predviña marina, ali 
to kad bude prijedlog PP, ima se pravo na primjedbe po prijedlogu.“ 
 
I. Vranjičić u odgovoru na vijećničko pitanje o stanju na deponiju, ističe: 
„Postavlja se pitanje da li je trebalo ići u raskopavanje ili nasipanje deponija. Zbog turističke 
sezone išlo se na nasipanje. Budući su bile  velike suše i nije bilo padalina  deponij se nije 
mogao rashladiti i ugasiti. Prije nekoliko dana došlo je do zapaljenja središnjeg dijela gdje je 
najveća količina smeća. Činjenica je da odlaganje smeća treba vršiti u „kaskadama“ koje se 
rade, a vjerojatno će se sad prekinuti sa radovima radi zahtjeva ljudi koji beru masline. „ 
F. Domančić: „ Imali smo već u par navrata gorenje deponija, kako sutra to riješiti, kao 
grañanina me zanima da li sam platio naknadu za održavanje deponija, jeste li me trovali, 
jeste.. Radi grañana i zdravlja  ništa nije skupo. Na segmentu deponija smo pali, ako nije u 
stanju da K.D. Grad d.o.o. vodi deponij, dajmo drugom, što će se dogoditi ako budu slijedile 
tužbe poljoprivrednika, ne znam kome ih uputiti.“. 
L. Vladislavić:“ Prije godinu dana smo bili na Hvaru i dobili su sredstva od Ministarstva za 
sanaciju deponija, to je odradila firma sa kojom smo bili stupili u kontakt i oni su dali 
procjenu troškova. Takav problem su hvarani uspjeli riješiti. Ne možemo sanirati deponij do 
god se smeće i dalje odlaže na to mjesto. Predstavnik te firme je bio u konačnosti na razgovor 
sa gradonačelnikom i ne znam kako je na kraju završilo.“ 
J. Krstulović:“ Nisam zadovoljan što smo kao Gradsko vijeće polučili ovom Gradu. Osnovna 
je zadaća Grada baviti se komunalom, od pokretanja inicijative do izvoñenja radova. 
Predlažem da otvorimo  raspravu, ne svañalačku, ne stranačku, nego raspravu sa pozicije naše 
odgovornosti, ako želimo nešto napraviti, pogledajmo što su nam prioriteti. Nisam zadovoljan  
sa radom Gradske uprave, neki oštriji kritičari bi rekli , ne zna se „ni tko pije ni tko plaća“, 
nema velike odgovornosti u radu, poštivanja radne discipline, pa nije ni čudo da su takvi 
rezultati. Čujem da ima i ljudi koji ne dolaze na posao, a primaju plaću. Ono što imamo sada   
po meni a i po mnogim drugima nije zadovoljavajuće ni dobro. Nismo učinili koliko smo 
mogli i držim da je to pljuska svima nama. Žao mi je što nismo „umrli tiho“, da je prošlo još 
ovih pet dana od prošlog saziva sjednice Vijeća. Trebalo bi se dogovoriti kako do kraja 
odraditi mandat.  
Često navratim kod I. Vranjičića i vidim brdo papira na njegovom stolu i kad se tome doda 
brojne zadatke prema vani i obrnuto onda postaješ „usko grlo“ jednog procesa i zapinje na 
mnogo stvari. Onda bi Ivicu trebalo iskritizirati, što bi bilo nepošteno jer on radi puno, ali bi 
trebalo djelovati u smislu njegovog prethodnog izlaganja odnosno vidjeti da li se Uprava 
može ustrojiti  u smislu efikasnijeg djelovanja jer su zastoji ogromni. Kritiziram svih nas i 
mislim da svi smatramo da nije dobro. „ 
Gradonačelnik: „Činjenica da se u Gradu momentalno investira u visini od 50.000.000,00 
kn, ako mi nismo sa tim zadovoljni onda neznam što napraviti. Od izgradnje školske dvorane, 
luka, kanalizacija Splitska i Supetar, pročiščavač u Supetru i Mircima, vodosprema 
Mirca…To je ogroman posao u samoj papirologiji, provoñenje natječaja itd. Ne slažem se sa 
tim „tihim umiranjem“..“ 
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J. Krstulović:“ Prihvaćam da je to točno što si rekao, ali hoću da u Gradu i oni zadnji koji 
traže nekakvu pomoć  budu uredno isplaćeni.“ 
N. Sinovčić:“ Dao bi komentar na ovu katastrofičnu situaciju kako je rekao Juro. Za otprilike 
dvije godine kada budu izbori onda ćete napokon doći na ulaz zgrade… tog katastrofičnog 
stanja… samo ste evo i u Škripu izgubili izbore, pa ipak znači, da grañani ne misle baš tako 
katastrofično. Činjenica je da to nije tako pa neka grañani sami ocjene na slijedećim 
izborima.“   
J. Krstulović: „ Nisam upotrijebio riječ katastrofično, zašto mi nemamo PP, jedni govore iz 
razloga što je naveo Ivica, a drugi govore da tako nekome odgovara.“ 
A. Buljević: „ Demokracija je i svatko može pričati što hoće…nećemo tako razgovarati…“ 
 

AD-3. 
 
Izvjestitelj M. Šlender  je iznio  problematiku osnivanja Doma zdravlja na otoku Braču o 
čemu je već razmatrano i na sjednicama Gradskog poglavarstva Grada Supetra. Takoñer je 
održana Koordinacija svih Bračkih općina i Grada Supetra gdje su zauzeti stavovi i postignut 
koncenzus  i s kojim  M. Šlender je upoznao nazočne vijećnike. 
Meñu ostalim je istakao kako ovakva organizacija Doma zdravlja nikako ne štima, te kako je 
otok Brač dosta izgubio ulaskom u zajednički Županijski dom zdravlja,  ispostavilo se kako 
nije ni stručno ni kadrovski a niti financijski lako voditi Dom zdravlja iz Splita. Osnovano je 
Povjerenstvo pri SDŽ radi bavljenja problematikom izdvajanja Domova zdravlja i to Brača, 
Hvara i Visa te stavove Koordinacije treba dostaviti Županu koje će iznijeti na sjednicama 
Povjerenstva te se nadamo pozitivnom rezultatu.   
Marija  Jakšić je upoznala vijećnike o njenom viñenju i upućenosti u cijelu situaciju: „..u 
Županiji je „procurila“ informacija kako Brač nije zainteresiran za vraćanje Doma zdravlja na 
otok, na što sam ja odgovorila da to ne izgleda tako. Dom zdravlja Split je u stvarno lošem 
stanju, podatke koje tražim već u par navrata, a odnose se na utrošak sredstava odvojeno po 
jedinicama, ne mogu dobiti. Jednostavno niti imaju takve podatke niti do njih mogu doći. 
Pitala sam Župana kad će se Povjerenstvo sastati i dobila sam odgovor čim se dostavi 
inicijativa u pisanom obliku, Povjerenstvo bi se sastalo i nakon toga uputilo zahtjev 
Županijskoj skupštini na razmatranje.“ 
 
Jednoglasno se donosi zaključak o  upućivanju „Pismene inicijative za osnutak samostalne 
ustanove Doma zdravlja u Supetru, njegovim izdvajanjem iz sadašnjeg ustroja“, a to sve 
sukladno važećim zakonskim odredbama Zakona o zdravstvenoj zaštiti. Teži se zadržati 
dosadašnja razina zdravstvenog standarda i unapreñenje kvalitete sukladno modernoj 
medicini, poboljšati specijalističku službu i osigurati pripravnost rada laboratorija i stacionara 
s postojećim rodilištem, zahtjeva se bezuvjetno i trajno stacioniranje i privezivanje glisera za 
hitni prijevoz bolesnika u luci Supetar, te osiguranje potrebnih sredstava za ureñenje  
smještajnih prostora u zgradi Doma zdravlja.  
O rezultatima inicijative se ima upoznati Gradsko vijeće Grada Supetra. 
 
  

AD - 4. 
 

Nakon uvodnog izlaganja M. Mihovilović, voditeljice Službe za financije i proračun, i nakon 
toga provedenog glasovanja, jednoglasno se prihvaća: 
- „Izvješće o  ostvarivanju primitaka i izdataka  po Proračuna Grada Supetra za 2007. godinu 
tijekom  razdoblja od 01-06 mjeseca“; 
- „Izvješće o ostvarivanju primitaka i izdataka po Proračunu Grada Supetra za 2007. godinu 
tijekom razdoblja od 01-09 mjeseca“, 
 
u tekstu u kojem su i dani na raspravljanje i usvajanje, bez izmjena ili primjedaba. 
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AD- 5. 

 
 
Prima se na znanje Izvješće o  obavljenoj Reviziji  financijskih izvještaja i poslovanja Grada 
Supetra  za 2006. godinu, obavljene od strane Državnog ureda za reviziju, Područnog ureda 
Split pod brojem Klasa: 041-01/07-01/19 Urbroj: 613-19-07-7 od 2. srpnja 2007. godine, koji 
čini sastavni dio ovog zaključka. 

 
 

AD- 6. 
 
 

Jednoglasno se prihvaća prijedlog za izmjenu Sporazuma o rješavanju meñusobnih odnosa  
potpisanog izmeñu Grada Supetra i „Supetar“ d.d.  od  mjeseca listopada 2003. godine, na 
način da se u novom dodatku ugovori iznos novčane pomoći koju će Grad Supetar isplaćivati 
Društvu, na ime korištenja i povećanih troškova zauzetosti  dvorane za razne političke, 
kulturne i druge javne skupove. 
 

AD-7. 
 
 

Jednoglasno se daje suglasnost na odluku Upravnog vijeća Dječjeg vrtića „Mrvica“ u 
Supetru o imenovanju ravnatelja u osobi Jelice Bezmalinović, s rokom trajanja mandata od 
četiri godine. 

 
 
 
   Završeno u 20,30 sati. 
 
 
 
                                                                                PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
                                                                                            dr. Andrija Buljević v.r. 
    
                                                 
Zapisnik sastavila gradska uprava  
prema tonskom zapisu sa sjednice 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


